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Komise školská Rady města Beroun 

 

 

Zápis č. 1/2021 

 

z jednání školské komise konaného dne 1. 3. 2021 

 

od 16.00 hodin ve Velké zasedací místnosti MěÚ 

 

 
Přítomni: 

 

Členové komise: Mgr. Eva Chlumská, PaedDr. Hana Fechtnerová, Mgr. Jitka Haklová, Mgr. Ivana 

Ečerová, Mgr. Miroslava Holubová, Mgr. Hana Kozohorská, Mgr. Eva Drbalová, Mgr. Pavel Herold.  

 

Hosté: Mgr. Dušan Tomčo, Ing. Simona Boldi. 

 

Omluveni: Mgr. Miroslav Žbel, Mgr. Eva Jakubová. 

 

Tajemnice komise: Mgr. Květuše Slavíková. 

 

Ověřovatel zápisu: Mgr. Jitka Haklová 

 

Program jednání: 

 
1. Organizační záležitosti.  

2. Přehled vybraných ukazatelů hospodaření škol za rok 2020 - zřizovatel Město Beroun.  

3. Problematika spádových obcí pro školská zařízení.  

4. Dlouhodobý záměr vzdělávání a rozvoje vzdělávací soustavy ČR 2019- 2023 (dále jen DZV ČR. 

5. Strategie vzdělávací politiky ČR do roku 2030+. 

6. Různé.  

 

                       Jednání 

 

K bodu 1 Organizační záležitosti 

 

Nová předsedkyně komise Mgr. Eva Chlumská konstatovala, že komise je usnášeníschopná.  

Předsedkyně navrhla úpravu programu, a to přesunutí bodu 2. Ing. Petr Veselý – vybavení škol 

na příští jednání komise. Důvodem je nemožnost pana zastupitele Ing. Veselého zúčastnit se jednání 

komise.  

Předsedkyně komise přivítala nové členy školské komise Mgr. Hanu Kozohorskou, Mgr. Evu 

Drbalovou a Mgr. Pavla Herolda. Noví členové komise se krátce představili. 

 

Předsedkyně komise učila Mgr. Květuši Slavíkovou zapisovatelkou zápisu. 

 

Předsedkyně komise jmenovala ověřovatelem zápisu Mgr. Jitku Haklovou. 

 

Předsedkyně komise představila Plán činností na rok 2021. 

 

Usnesení:       Komise školská schvaluje program jednání ve výše upraveném znění. Komise školská 

schvaluje Plán činností na rok 2021 v předloženém znění. 

Hlasování:   8 pro – 0 proti – 0 zdržel se 

 

 



2 

 

 

 

Kontrola plnění usnesení komise 
 

Podklad školská komise dne 1. 3. 2021  

Přehled usnesení z oblasti školství – 16. 12. 2020 – 1. 3. 2021 
usnesení ze dne 27. 1. 2021 RM: 
16/59/RM/2021 Smlouva o spolupráci při zajištění plnění povinné školní docházky v jiné obci  

17/59/RM/2021 Žádost o vyjádření města k navýšení kapacity ZŠ – doplnění (ZŠ a MŠ Montessori) 

18/59/RM/2021 Zápis č. 4 z komise školské Rady města Beroun 

19/59/RM/2021 Stanovení maximální výše odměn pro ředitele mateřských a základních škol 

zřizovaných městem Beroun, změna příplatků za vedení, úprava platových výměrů v souladu 

s nařízením vlády ČR 

35/59/RM/2021 jmenování předsedkyně komise školské 

usnesení ze dne 10. 2. 2021 RM: 

39/60/RM/2021 Volný návrh zastupitele Ing. Petra Veselého – Vybavení základních škol zřizovaných 

městem pro distanční výuku 

64/60/RM/2021 Jmenování členů komise školské 

 

Usnesení:   Školská komise bere uvedené informace na vědomí. 

 

K bodu 2  - Přehled vybraných ukazatelů hospodaření škol za rok 2020 - zřizovatel Město Beroun. 

 

Předsedkyně komise informovala členy o schválení rozpočtu města na rok 2021. Shrnula informace o 

čerpání škol v loňském školním roce. Sdělila, že s ohledem na uzavření škol Vládou ČR a průběžné 

čerpání z fondů organizací jsou výsledky hospodaření škol v plusových hodnotách. Ušetřené finanční 

prostředky budou školy po souhlasu rady města převádět do rezervních a investičních fondů svých 

organizací. 

 

Usnesení:   Školská komise bere uvedené informace na vědomí. 

Hlasování:   8 pro – 0 proti – 0 zdržel se 

 
K bodu 3 – Problematika spádových obcí pro školská zařízení.  

 

Předsedkyně komise představila členům komise nově zpracovaná kritéria pro přijímání žáků do 

berounských škol, která jsou již schválená a účinná od 1. 3. 2021. Sdělila, že pro přestupy žáků 

z jiných škol byl stanoven plošně platný termín zápisu, a to 20. 5. daného roku, aby nedocházelo 

k podávání žádostí o přestupy již k 1. 9., kdy ředitelé škol ještě nemají informace o volných kapacitách 

určených pro přestupující žáky. 

 

Mgr. Dušan Tomčo informoval o aktuálním vývoji v problematice umisťování žáků z okolních obcí.  

 

Mgr. Eva Drbalová se v souvislosti s touto informací dotázala, zda bude do doby zápisů podepsána 

nějaká smlouva s okolními obcemi v souvislosti s nově nastavenými kritérii pro přijímání žáků. 

 

Mgr. Dušan Tomčo reagoval, že se předpokládá, že většina obcí projedná zaslaný návrh smlouvy o 

spolupráci na svých zastupitelstvech nejpozději v průběhu března. 

 

Předsedkyně komise po projednání daného tématu ukončila projednávání daného bodu. 

 

Usnesení:        Školská komise bere uvedené informace na vědomí. 

Hlasování:   8 pro – 0 proti – 0 zdržel se 

 

K bodu 4 a 5 – Dlouhodobý záměr vzdělávání a rozvoje vzdělávací soustavy ČR 2019- 2023 (dále jen 

DZV ČR a Strategie vzdělávací politiky ČR do roku 2030+. 
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Předsedkyně komise informovala přítomné o obsahu Dlouhodobého záměru vzdělávání a rozvoje 

vzdělávací soustavy ČR a Strategii vzdělávací politiky ČR do roku 2030+, v dotčených materiálech je 

uveden mimo jiné plánovaný záměr snížení počtu dětí v MŠ na jednu třídu. V případě, že by k tomuto 

záměru došlo, bylo by nutno v Berouně zvýšit kapacitu MŠ o dvě třídy tak, aby byla kapacita MŠ pro 

aktuální stav dostatečná. 

 

Mgr. Dušan Tomčo sdělil, že město Beroun připravuje dokumentaci k plánované výstavbě nové MŠ 

Na Máchovně a dalších možnostech rozšiřování kapacit škol v Berouně. 

 

Mgr. Jitka Haklová reagovala na informaci k DZV ČR, sdělila, že obdobný záměr byl již plánován 

po roce 1989.  
 

Usnesení:   Školská komise bere uvedené informace na vědomí. 

Hlasování:   8 pro – 0 proti – 0 zdržel se 

 

K bodu 6 – Různé 

 

Předsedkyně komise požádala o shrnutí a projednání záměru pana Veselého, který bude projednán za 

jeho přítomnosti na dalším jednání komise. 

 

Předsedkyně komise se k danému dotázala ředitelů škol, zda byli panem Veselým kontaktováni 

s dotazem na vybavenost a případnou potřebnost dovybavení škol z hlediska ICT. Vedení škol 

bylo panem Veselým osloveno přes e-mail s dotazem na IT požadavky, na který ředitelé i ředitelky 

odpověděli. Následně již žádný z ředitelů ani ředitelek však panem Veselým kontaktován nebyl.  
Předsedkyně komise se domnívá, že s ohledem na zaslané prostředky z rozpočtu MŠMT určených na 

vybavení škol ICT technikou, jsou školy dostatečně vybaveny. 

 

Mgr. Pavel Herold sdělil, že školy využívají mnoho bezplatných služeb a aplikací pro distanční 

výuku. Co se týče vybavenosti, nedomnívá se, že by školám aktuálně něco chybělo. 

 

Mgr. Hana Kozohorská sdělila, že je pan Veselý kontaktoval ve chvíli, kdy již měli nakoupenu ICT 

techniku pro distanční výuku.  

 

Mgr. Eva Drbalová k danému sdělila, že jejich škola má problém s elektroinstalací, který se řeší.  

 

Mgr. Miroslava Holubová sdělila, že již distanční výuka probíhá dlouho, u žáků dochází ke snížení 

zájmu, žáci se obtížněji motivují. Distanční vzdělávání nemůže plně nahradit prezenční vzdělávání. 

Domnívá se, že by bylo vhodné zapojit více školního psychologa. 

 

Mgr. Pavel Herold informoval o činnosti Školního pedagogického pracoviště při 2. ZŠ a MŠ 

Preislerova.  

 

Ostatní ředitelé ZŠ informovali o tom, že školního psychologa mají. Pozice je hrazena z prostředků 

dotačního programu MŠMT. 

 

Předsedkyně komise tento bod uzavřela s tím, že bude celé téma znovu projednáno na dalším jednání 

komise za přítomnosti pana Veselého. 

 

Usnesení:   Školská komise bere uvedené informace na vědomí 

Hlasování:   8 pro – 0 proti – 0 zdržel se 

 

Po vyčerpání programu předseda komise ukončil její jednání v 17:30 hodin. 

 

Zapsala: Mgr. Květuše Slavíková 

Ověřil: Mgr. Jitka Haklová 
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Předsedkyně komise: Mgr. Eva Chlumská 


